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PROTOKÓŁ Nr 16/2025 

 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Rady Powiatu  

w dniu 11 marca 2025 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon 

Karwat o godzinie 08:00, na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia, 

powitał zebranych i zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad komisji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji budżetu w dniach 19.11.2024r., 27.11.2024r. i 

04.12.2024r. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2025. 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2025-

2043. 

7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w sprawie 

przekazania gminie Tomaszów Mazowiecki zadania publicznego w zakresie zarządzania 

częścią drogi powiatowej nr 4328E ul. Południowa w miejscowości Twarda. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

                                                                         

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji budżetu w dniach 19.11.2024r., 

27.11.2024r. i 04.12.2024r 

 

Protokoły zostały przyjęte bez uwag. 

 

 

Ad. 5 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Maz. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2025. 

 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak- przedstawiła projekt powyższej uchwały, który stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 



Radny Marek Kubiak 

Zapytał czy jest jakaś zmiana w subwencji? 

 

Skarbnika Powiatu Beata Zysiak 

Odpowiedziała ,że tylko w klasyfikacji.  

 

Radny Marek Olkiewicz 

Zapytał się czy zaciągnięcie kredytu na spłacenie deficytu to jest 18 milionów? 

 

Skarbnika Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że na poprzednim budżecie było 16 teraz musimy pokryć milion osiemset 

 

Radna Wacława Bąk 

Zapytała czy zmiany o których mówimy to jest jakaś sprawa terminowa, że nie możemy 

zaczekać do sesji ,,zwyczajnej” ? 

 

Skarbnika Powiatu Beata Zysiak 

Odpowiedziała ,że do 31 marca mieliśmy termin wprowadzenia tego rozporządzenia 

 

 Wicestarosta Włodzimierz Justyna 

Powiedział ,że głównie chodzi o BCU, ponieważ tutaj termin bardzo krótki termin realizacji, 

doda ,że trzeba jak najszybciej zrealizować umowę o dofinansowanie. Jeśli dziś uda się 

przeprocedować to na sesji, to jeszcze w dniu dzisiejszym podpisujemy umowę z fundacja o 

dofinansowanie BCU. Druga ważną sprawa, która miała wpływ na zwołanie sesji  trybie 

,,nadzwyczajnym” była prośba wójta – dotyczy ona przekazania 200 metrów drogi pod 

budowę chodnika w miejscowości Twarda. 

 

Radna Wacława Bąk 

Zapytała o jakiej fundacji mówił Wicestarosta? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Pozyskiwana Środków Pomocowych- Anna Lubicka 

Odpowiedziała ,że jest to Fundacja Rozwoju Systemu Edukacji jest to organ prowadzący 

dofinansowania w zakresie Branżowych Centrów Umiejętności z ramienia Ministerstwa 

Edukacji Narodowej 

 

Radny Marek Kubiak 

Zapytał ile bierzemy kredytu żeby dopłacić do BCU 

 

Skarbnik Powiatu Beta Zysiak 

Odpowiedziała ,że 9 milionów 100 mamy dofinansowania.  

 

Wicestarosta Włodzimierz Justyna 

 Powiedział ,że ostateczna wartość zatwierdzona to 22 miliony 519. 13 milionów środki  

własne. 

 

Radny Kazimierz Mordaka 

Powiedział ,że ten czas to Państwo skróciliście trzymając tak długo ten wniosek 

 

 

 



Wicestarosta Włodzimierz Justyna 

 

Powiedział ,że nastąpiły pewne zmiany jeśli chodzi o dostawę sprzętu IT , która pierwotnie 

była zaplanowana, w związku z tym ,że ten czas był krótki i  żeby ograniczyć finansowanie z 

naszej strony wystąpiliśmy z zapytaniem czy ten sprzęt można z tego programu wycofać. 

Dostaliśmy zgodę na wycofanie ale po 10 dniach Fundacja przysłała jednak informację, że ten 

sprzęt IT musi znajdować się w ramach tego projektu. Więc znów  musieliśmy wszystko 

przeliczać. Pozostała jeszcze kwestia umowy z trzema partnerami. Partnerzy którzy będą brali 

udział w realizacji zawarli umowy dopiero 7 marca. 

 

Radny Kazimierz Mordaka 

 Zapytał czy termin realizacji się zmienił? 

 

 

Wicestarosta Włodzimierz Justyna 

Odpowiedział ,że na tę chwilę termin realizacji się nie zmienił 

 

Radny Kazimierz Mordaka 

Zapytał czy wiadomo jakie mogą być konsekwencje jeśli nie dotrzymany zostanie termin 

realizacji? Ponieważ jest mało realny 

 

Wicestarosta Włodzimierz Justyna 

Odpowiedział ,że najgorszą konsekwencją jeśli byśmy nic nie zrobili będzie zwrócenie całej 

subwencji  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Pozyskiwana Środków Pomocowych 

Powiedziała ,że do 30 września mamy wykonać, utworzyć, wyposażyć i uzyskać pozwolenie 

na użytkowanie. Od 1 października BCU ma rozpocząć swoja działalność, dodała ,że to są 

terminy na chwilę obecną.  

 

Wicestarosta Włodzimierz Justyna 

Powiedział ,że kilka powiatów jest w takiej samej sytuacji, cały projekt jest do 2026 roku więc 

mamy nadzieje ,że ten termin zostanie przedłużony. 

 

Radny Marek Kubiak 

Zapytał jaki jest czas uzyskania pozwolenia na budowę? I czy jest robione w systemie 

zaprojektuj i wybuduj? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Pozyskiwana Środków Pomocowych 

Odpowiedziała ,że nie został wskazany ten termin, dodała ,że terminy pośrednie nie są 

wskazane  w postępowaniu  jest tylko końcowy termin realizacji. 

 

Radny Rafał Wolniewicz 

Zapytał jakie podmioty- partnerzy będą uczestniczyły w tym zadaniu? 

 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Pozyskiwana Środków Pomocowych 

Odpowiedziała ,że jest to Polskie Towarzystwo Logistyczne, Instytut Łukasiewicza, Polskie 

Towarzystwo Logistyczne z siedzibą w Poznaniu, Wyższa Szkoła Logistyki z siedziba w 

Poznaniu, Poznański Instytut Technologiczny  



Radny Rafał Wolniewicz 

Zapytał w jakim zakresie będą te podmioty brały udział? 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Pozyskiwana Środków Pomocowych 

Powiedziała ,że to jest wsparcie bezpośrednio części edukacyjnej, szkoleniowej, 

przygotowywanie programów, certyfikowanie uczestników. 

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 7 głosach ZA i 3 głosach 

wstrzymujących 

 

 

Ad.6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Maz. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na 

lata 2025-2043. 

 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak- przedstawiła projekt powyższej uchwały, który stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały 

 

Komisja pozytywnie  jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały  

 

 

 

Ad.7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie przekazania gminie Tomaszów Mazowiecki zadania publicznego w zakresie 

zarządzania częścią drogi powiatowej nr 4328E ul. Południowa w miejscowości Twarda 

 

 

Dyrektor ZDP – Elżbieta Rudzka 

Przedstawiła powyższy projekt uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały 

 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały  

 

 

Ad.8. Wolne wnioski i sprawy różne 

 

Starosta Tomaszowski Mariusz Węgrzynowski 

Poinformował, że pojawiła się propozycja związana z przysunięciem środków w ramach 

PFRON-u Pan Dyrektor Więckowski dzisiaj ostatecznie otrzymał pozytywną opinie. 

 

 

 

 



Dyrektor PCPR Andrzej Więckowski  

Powiedział ,że  projekt uchwały dotyczy podziału środków na  z PFRON- u na cały rok. 

Dodał8 ,że otrzymaliśmy limit środków dla powiatu . Jest dużo wniosków. Powiedział ,że 

jeśli Państwo nie będziecie mieli nic przeciwko żeby na tą Sesję Rady Powiatu ta uchwała 

została wprowadzona to zaczniemy realizować to zadanie i wnioski 

 

Przewodniczący Leon Karwat  

Zapytał jaka to jest kwota? 

 

 

 

Dyrektor PCPR Andrzej Więckowski  

Odpowiedział ,że jest to osiem milionów osiemset dziewięćdziesiąt jeden tysięcy osiemset 

pięćdziesiąt dwa złote, jest to kwota o siedemdziesiąt pięć tysięcy większa niż w tamtym 

roku, to zwiększenie jest na Warsztaty Terapii Zajęciowej. Pozostałe zadania takie jak 

dofinansowanie przedmiotów ortopedycznych, środków pomocniczych, likwidacja barier w 

miejscach zamieszkania osób z niepełnosprawnościami, turnusy rehabilitacyjne na te zadania 

niestety jest 150 tysięcy mniej. W wyniku uzgodnień między PCPR a Urzędem Pracy,  

Powiatowy  Urząd Pracy otrzymał by za Państwa zgodą 750 tysięcy, to jest o 50 tysięcy mniej 

niż w tamtym roku.  

 

 

Radna Wacława Bąk 

Powiedziała w pełni popiera to żeby włączyć uchwał PCPR do dzisiejszych obrad Sesji Rady 

Powiatu ,że spotyka się z ogromną liczba osób z niepełnosprawnościami, które musiały już 

wyłożyć ze swojej kieszeni środki, w związku z czym czekają na te pieniądze 

 

 

 

Radny Marek Kubiak 

Zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad dzisiejszej komisji o uchwałę Dyrektora 

PCPR Andrzeja Więckowskiego  

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat poddał pod głosowanie wniosek radnego Marka 

Kubiaka 

 

 

 

 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała wniosek radnego Kubiaka 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat poddał pod głosowanie projekt uchwały, który zgłosił 

Dyrektor PCPR Andrzej Więckowski dotyczący podziału środków. Projekt stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu 

 

 

 

 



Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały 

 

 

Ad.9 . Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania 

Gospodarczego Leon Karwat  zamknął posiedzenie komisji.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała  

 

 

Paulina Węglarska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i 

Planowania Gospodarczego 

 

Leon Karwat 

 

 

 

 


